



# HARRY INTERNATIONAL DEVELOPMENT

Registration No. 2026-002019032

DATE: July 26, 2026

NO.11 / 2026

**SUBJECT** Appointment of the Chair of the Legal Committee

**TO:** Mr. Rikan Mudhan Ali

**ADDRESS:** \_\_\_\_\_

## Administrative Resolution

### Resolution No.: 11 / 2026

Pursuant to the powers vested in the Chairman of the Board of Directors, and in accordance with the Internal Regulations of HARI International Development Organization, for the purpose of completing the formation of the permanent committees of the Board of Directors and strengthening the Organization's legal governance framework,

It is hereby resolved as follows:

#### Article (1)

**Mr. Rikan Mudhan Ali is hereby appointed as Chair of the Legal Committee of the Board of Directors of HARI International Development Organization.**

#### Article (2)

The Chair of the Legal Committee shall exercise all authorities and responsibilities assigned to the Committee under the Organization's Internal Regulations, policies, and resolutions, and shall submit recommendations and reports to the Board of Directors.

#### Article (3)

The Chair of the Legal Committee shall oversee the Committee's activities, ensure the independence of legal opinions, supervise the implementation of its duties, and support the Organization's commitment to governance, compliance, and the rule of law.

#### Article (4)

The Secretary-General and all relevant departments shall take the necessary measures to implement this Resolution. This Resolution shall enter into force on the date of its issuance.

**Youssef Sakkar**

Chairman of the Board



# HARRY INTERNATIONAL DEVELOPMENT

Registration No. 2026-002019032

DATE: July 26, 2026

NO.11 / 2026

SUBJECT

قرار تكليف رئيس لجنة قانونية

TO:

السيد . ريكان مضعن علي

ADDRESS:

بناءً على الصلاحيات المخولة لرئيس مجلس الإدارة، واستناداً إلى أحكام النظام الداخلي لمنظمة هاري للتنمية الدولية، ولغرض استكمال تشكيل اللجان الدائمة التابعة لمجلس الإدارة وتعزيز المنظومة القانونية للمنظمة،

قررنا ما يأتي:

المادة الأولى:

تعيين السيد ريكان مضعن علي رئيساً للجنة القانونية في مجلس إدارة منظمة هاري للتنمية الدولية.

المادة الثانية:

يمارس رئيس اللجنة القانونية جميع الصلاحيات والاختصاصات المقررة للجنة القانونية وفق النظام الداخلي واللوائح والقرارات النافذة، ويرفع تقاريره وتوصياته إلى مجلس الإدارة.

المادة الثالثة:

يلتزم رئيس اللجنة القانونية بالمحافظة على استقلالية الرأي القانوني، ومتابعة أعمال اللجنة، والإشراف على تنفيذ المهام الموكلة إليها بما يحقق أهداف المنظمة.

المادة الرابعة:

يكلف الأمين العام بتنفيذ هذا القرار وإبلاغه إلى الجهات ذات العلاقة، ويعمل به اعتباراً من تاريخ صدوره

Youssef Sakkar

Chairman of the Board